
 
 

 
 

Referat af SB møde d.10.9.2024 
Kl. 17-19 

Mødet afholdes på kontoret 
 
Til stede:  Lisbeth, Nicolaj, Marie Louise, Daniel, Dennis, Nanna, Mie 
Therese, Christina, Jan Eirik, Marie Louise, Nina 
Valdemar 
 
 
 
Fraværende: Christina M, Thomas D og Malou 
 
Velkommen tilbage 10 

min 
Konstituering af bestyrelsen 
 
Lisbet konstitueres som formand 
og Thomas som næstformand 
 

Formål med punktet: 
Bestyrelsen skal vælge en 
formand og en næstformand 
 

Principper: 
Ordensregler 
Kost og bevægelse 
 

20 
min 

Ordensregler: 
Tilføjelse til punktet 
Mobiltelefoner: ”Grundlæggende 
gælder reglerne i mobilfolderen” 
 
Princippet vedtages med input til 
korrektur, som sendes til Nina. 
 
Kost og bevægelse: 
Princippet trænger til en 
forenkling der afspejler 
virkeligheden. Lisbeth, Daniel og 
Nina skriver et udkast inden 
efterårsferien. 

Formål med punktet: 
At lave deadline og 
indholdspunkter for 
ordensregler og drøfte 
behovet for et kost- og 
bevægelsesprincip (se 
vedlagte bilag) 

Evaluering af 
forældreovertagels
esdag 

20 
min 

Der har været et enormt 
bestyrelses- og forældrearbejde 
bag planlægningen af dagen, som 
gjorde at det lykkedes. Der er 
tilkendegivet stor tilfredshed med 
og gode tilbagemeldinger på 
arrangementet. 
Både de klasser, der var ude af 
huset og de klasser, der havde 
arrangementer på skolen med 
førstehjælp og PWC, havde haft en 
god dag. 

 



Det har været givende og gjort 
stort indtryk på vores børn at være 
ude i verden. 
Også gode tilbagemeldinger fra 
flere af de institutioner og hjem, 
som havde fået besøg af skolens 
børn. 
 
Forslag til optimering: 
Prioriter ældrecentre frem for 
plejehjem for at få bedst 
udveksling mellem børn og ældre. 
 
Der var stort engagement fra de 
forældre, der deltog på dagen og 
der var styr på det. 
Stor tak til bestyrelsen og 
forældrene for opbakningen til 
dagen. 
 
Bestyrelsen er ikke klar til at tage 
stilling til om dette er det nye 
format for en 
forældreovertagelsesdag. Det 
afhænger af om der er kræfter til at 
drive arrangementet og af om f.eks. 
Bakken vil lege med igen. 
 

ØJN 10 
min 

Status på undersøgelse blandt 
forældrene. 
 
Der var ikke stor nok tilslutning fra 
forældre til at vi kan levere ØJN på 
skolen i år. 
Vi vil gerne forsøge næste år, når 
der er en ny 0. årgang samt 
inddrage forældrerådene på 1. og 
2. årgang. 
Forslag om at gøre tilmeldingen 
analog. 
Er der en bekymring for 
logistikken i personalegruppen, 
som der skal tages vare på? Det 
undersøger ledelsen. 
 
Bestyrelsen vil gerne lave en plan 
for hvordan indskolingen kan 
inddrages og give projektet en 
chance til. 
 

Formål med punktet: 
Der skal træffes en 
beslutning om hvorvidt vi 
skal tilbyde madordning i 
indskolingen. 
 



Ledelsens 
orientering 

20 
min 

Kort status på skoleårets opstart. 
9. årgang på skolerejse – togrejsen 
var kompliceret og årgangen nåede 
frem kl. 2 om natten. En 
strabadsfyldt dannelsesrejse de 
aldrig vil glemme. 
 
Der har været en del faldulykker 
siden skolestart. Skolens 
legepladser er inspiceret i starten 
af september 2024, de er 
sikkerhedsgodkendte og i god 
stand. Der er derfor ikke noget at 
være bange for i forhold til 
legepladserne og deres 
udformning. Skolen ser dog at 
børnenes generelle motoriske 
udvikling er påvirket af et mere 
stillesiddende liv med flere 
advarsler og færre fysiske 
udfordringer.  
 
Der er stadig indskrivning af rigtig 
mange elever til skolen. Trods en 
nedgang i en hel klasse (sidste års 
9. årgang var firesporet), så er 
skolens elevtal steget med 7 børn 
på nuværende tidspunkt. Der er 
mange årsager til skift til skolen fra 
de andre skoler. Skolen er 
efterspurgt, og det kan vi være 
tilfredse med.  
 
I år afprøver vi en 
klassedannelsesproces på 0. 
årgang med færre skift og flere 
børn, der ikke skifter gruppe i 
opstarten. Efter evalueringen af 
dette års forløb, tager vi stilling til 
hvordan udskudt klassedannelse 
kan se ud – og om det stadig giver 
mening. 
 
Tilbagemelding på rod/hærværk 
Skolen fortsætter fokus og indsats 
på rod, hærværk og de fysiske 
rammer. Udskolingen har gang i en 
ny struktur for tilsyn, hvor der er 
flere voksne og tilbud om de unge i 
pauserne.  
Ledelsen har været i en lang proces 
med Gentofte Ejendomme. Vi er 

Formål med punktet: 
 



blevet lovet, at der kommer solfilm 
og ventilation på hele fløjen på 
første sal ud mod Stillegården. 
Gentofte Ejendomme har lovet at 
spartle og male hele skolen i løbet 
af de næste fire år.  
Der er en forældregruppe på 1. 
årgang, som udviste interesse for 
at gå i dialog med kommunen om 
skolens omklædningsrum i idræt. 
En enkelt forældregruppe har fået 
et klasselokale malet og shinet op 
til dette skoleår på eget initiativ.  
 
Innovationscamp og crash tests 
Bestyrelsen agerer 
crashtestdommere til børnenes 
crash test d.8. oktober, når der er 
udvidet bestyrelsesmødet næste 
gang. 
 
”Forældrekaffen” 8. årgang og 
bestyrelsens rolle i det 
Ligesom sidste år gik 
arrangementet rigtig fint. Gode 
tilbagemeldinger fra deltagerne, 
selvom det er et langt 
arrangement. 
 
 

Formandens 
orientering 

10 
min 

Husk fællesmødet for 
forældrevalgte 
Skolebestyrelsesmedlemmer i 
rådhushallen d. 17.9. (mail er sendt 
ud) 

 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Forslag om nye skærme til alle de 
klasseværelser der har 
smartboards. (De er bestilt) 
 
Ønske om nyrenoverede toiletter 
(ønske om klasse- og 
kønsopdeling) 
 
Ønske om ventilation i fløjen ud 
mod stillegården (er på vej) og 
bedre opvarmning i 9. klasses 
lokaler. 
 
God tilbagemelding på at der ”tages 
tur” på at have det gamle 
omklædningsrum, så både piger og 

 



drenge deles om at have de gamle 
omklædningsfaciliteter. 
 
Ønske om at 7. årgang får 
udgangstilladelse før jul. 
 
Ønske om at Gentofte Ejendomme 
tjekker om vandet virker på 
toiletternes håndvaske (eller 
skifter batterierne) – opfordring til 
at når det opdages, så gå op på 
kontoret, så sekretærerne kan få 
givet besked hurtigst muligt. 
 
Ønske om flere bordtennisbat og 
helst i hel plastik. Ønske givet 
tilbage fra bestyrelsen om at 
Skovgårdsskolens elever bliver 
bedre til at passe på tingene på 
skolen, så der kan være glæde af 
dem i længere tid.  Hvordan kan 
elevrådet skabe en stemning 
blandt eleverne om at det er federe 
at passe på tingene, så der er mere 
at lave i pauserne. Skolen skal 
erstatte voldsomt meget. 
 
Ønske om bordfodbold og 
bordtennis på græsområdet bag 
PLC ved Skovgårdsvej. 
 
Ønske om at mobiltelefonen 
udleveres ved udgangstilladelse i 
udskolingen. 
 
Opfordring til at fortsætte 
strukturen med at elevrådet 
besøger ledelsen inden 
elevrådsmøderne, så der er 
tilbageløb mellem elevråd, 
bestyrelse og ledelse. 
 

Indhold til 
kommende møder 
og eventuelt. 

10 
min 

Indhold til kommende møder 
- Skærpelse af 

mobilpolitikken – how! 
- Evaluering af udskudt 

klassedannelse på 0. 
årgang 

- Evaluering af 
årgangsmøder 

 
 



- Sidste skoledag og 
karamelkast 

- Kost og bevægelse (Lisbeth, 
Daniel og Nina) 

- Gentofte Ejendomme 
- Nyerhvervelser; hvem står 

for hvad? 
-  

 
Om diæter 10 

min 
Lukket punkt.  

 


